
Verslag Algemene Leden Vergadering (ALV) van 19 maart 2024 
 
1.Opening door de voorzitter David Goede 
 
David Goede heet alle aanwezigen van harte welkom en geeft aan dat deze vergadering 
een verantwoording is voor de leden van de Westhoek Energie Coöperatie. Een terugblik 
over het afgelopen jaar is al aan de orde geweest tijdens het  eerste gedeelte van het 
energiecafé. 
Voor het jaarverslag wordt verwezen naar de website www.westhoekec.nl 
David memoreert aan enkele zaken: 

- De coöperatie is vorig jaar van start gegaan en we hebben al een aantal 
zaken bereikt: 

- Er staat inmiddels een organisatie, er is sprake van groei. 
- Er is een groei aan overlegstructuren met de overheid en andere organisaties 
- Er ontstaat iets goeds voor de inwoners van de Grote Veenpolder. 

 
2.Verslag secretaris over het jaar 2023 
 
Er zijn geen vragen over het jaarverslag en wordt, onder dankzegging aan Maartje Bekkers, 
vastgesteld. 

 
3.Verslag penningmeester over het jaar 2023 
 
Leo Koot presenteert het financieel jaaroverzicht en licht het exploitatieoverzicht toe. Het 
resultaat is € 86,58 negatief. Er wordt een vraag gesteld over de nagekomen baten 
voorgaande jaren. € 459 is nog afkomstig uit 2015 en is een restant van een subsidie van 
€ 3000. Uit deze subsidie zijn destijds kosten betaald voor de eerste tranche van de 
Energiecoöperatie.  
Vervolgens presenteert Leo het overzicht van bezittingen en schulden per 1 januari 2023/31 
december 2023. Het vermogen bedraagt in 2023: € 1913,42. Er is nog een bedrag van  
€ 2459 te ontvangen in het kader van oude subsidies van de provincie en de gemeente. 
Tevens wordt een nog een gering bedrag ontvangen van BuurtBe SpaarBudget.  Uit deze 
subsidie worden eenvoudige isolatiematerialen, warmtescan en huur betaald. 
De Westhoek Energie Coöperatie heeft de beschikking over een eigen bankrekening. Het 
een  en ander heeft erg lang geduurd. 
Het eerste Energiecafé is gehouden in de Landerij. De penningmeester dankt mede namens 
het Bestuur de familie van Weegen voor de schenking van de onkosten (huur en koffie/thee) 
 
De kascontrolecommissie, bestaande uit John van der Maden en Henk Boezerooij, heeft de 
boeken over het jaar 2023 gecontroleerd en komt tot de conclusie dat  de boeken en 
jaarcijfers een reëel beeld geven van de diverse inkomsten en uitgaven.  
De ledenvergadering geeft het bestuur decharge voor het gevoerde financiële beleid. 
 
4.Vaststellen contributie 2025 
De ALV stemt in met de contributieverhoging naar 5 euro in 2025. 
 
 
 

http://www.westhoekec.nl


 
5.Kascommissie 
 
De kascommissie voor de controle van de boeken 2024 bestaat uit Henk Boezerooij en 
Sjaak Koomen. 
  
6.Begroting 2024 
 
De begroting 2024 wordt door Leo Koot toegelicht. In de begroting is uitgegaan van 50 
leden. Vanaf heden kunnen leden zich aanmelden voor deelname aan Energie van Ons. Bij 
voorkeur aanmelden via de website van de Westhoek Energie Coöperatie. Alvorens 
aanmelding is het verstandig  om goed te kijken naar het huidige eigen contract. Hiertoe is 
de tool van Energie van Ons goed te gebruiken. Indien leden zich aanmelden bij Energie 
van Ons ontvangt de Energiecoöperatie € 75 per aangemeld lid. In de begroting is hier nog 
geen rekening mee gehouden. Eventuele overstapboetes worden niet vergoed door Energie 
van Ons. 
Vanuit PEB kunnen we ook nog middelen verwachten (max 450 euro). 
 
7.Verkiezing bestuursleden. 8. Rooster van aftreden 
Conform het rooster van aftreden is Leo Koot aftredend en herkiesbaar. De ALV stemt in met 
de herbenoeming van Leo Koot als penningmeester en dankt het bestuur voor de 
werkzaamheden, die zij verricht heeft. 
 
9.Rondvraag en sluiting 
Er zijn vragen  voor de Rondvraag. 
11 juni is het volgende Energiecafe.  
Bob van Steijn houdt aan het  einde van de vergadering een pleidooi om mensen persoonlijk 
te benaderen, zeker als er sprake is van kwetsbare mensen op het gebied van 
energiearmoede. Er zijn subsidiebedragen beschikbaar voor isolatiemaatregelen. Lid 
worden van de Coöperatie is niet noodzakelijk om in aanmerking te komen voor 
ondersteuning. En tot slot is het van belang om ook jonge mensen te benaderen voor de 
coöperatie. 
 
 


